
Delegatska vprašanja, pobude in
predlogi

Na skupnem zasedanju zbo-
rov občinske skupščine 21. no-
vembra 1988 so delegacije kra-
jevnih skupnosti 25. maj, So-
točje in Stepanja vas posredo-
vale naslednje delegatsko vpra-
šanje:

»Zanima nas, kako daleč je in-
vestitor s pripravami dokumenia-
cije za izgradnjo SRC Hrušica
- Fužine ter kdaj se bodo pričela
dela na teh površinah. Predvsem
nas zanima izgradnja I. fazc
igrišč, v kateri se predvidcva iz-
gradnja 4-steznega balinišča in
garderob.«

Sekretariat občinske skupščine
je delegatsko vprašanje podal ob-
činskemu komiteju za urbanizem,
gradbeništvo in varstvo okolja.

Delegacije KS Štepanjskega
naselja so na isti seji postavilc
tudi ta delegatska vprašanja in
predloge:

- Kako se bodo v bodoče si-
stemsko financirale športne pa-

noge, ki niso prednostne, pa ven-
dar dosegajo vrhunske rezultate
(ŠD Golovec ima judo v 1. sloven-
ski ligi, baseball 3. mesto v I.
zvezni ligi, pionirji in mladinci pa
so državni prvak)?

- Zakaj so pri sofinanciranju
prednostnih nalog v primerjavi
s tekmovalnimi panogami tako
velike razlike, čeprav le-ie ne do-
segajo tako visokih rezultatov kot
nekatere neprednostne? Naj se
zagotovi spoštovanje kriterijev in
kontrola rezuitatov!

- Naj se formira sklad za fi-
nanciranje drušiev v novozgraje-
nih, gosto naseljenih soseskah
(Štepanjsko naselje, Fužine,
Jarše), saj vsi vemo, da je za zače-
tek delovanja potrebno največ
sredstev!

- Predlagamo, da se takoj poiš-
čejo sredstva za nameititev nove
zaščitne ograje ob Pesarski cesti,
garderob in balinišča, saj je nego-
dovanje krajanov in športnikov
nad sedanjim neurejenim stanjem
čedalje hujše.

Ta vprašanja in predloge je se-
kretariat občinske skupščine na-
slovil na občinsko telesnokul-
lurno skupnost.

Na skupnem zasedanju zbo-
rov občinske skupščine 21. no-
vembra 1988 je Stane Keber, de-
legat krajevne skupnosti Zadvor

pos.u... ..^.^cdnje delegatsko
vprašanje:

»Komunalno podjetje Ljub-
ljana pošilja račune za odvoz
smeti, ne oskrbi pa zabojnikov za
smeti. Sprašujemo, kako se lahko
zaračunava delo, ki se ne oprav-
lja?«

Sekretariat občinske skupščine
je delegatsko vprašanje naslovil
na občinski komite za urbanizem,
gradbeništvo in varstvo okoija.


